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Właściciele lokali kompleksu na Dolnych Młynów zdecydowali się na podpisanie umowy z MPO na

oczyszczanie terenu. Dzięki temu powinien zakończyć się problem ze śmieciami, na który zwracali

uwagę okoliczni mieszkańcy.

Radnych z Komisji Praworządności poinformował o tym Jerzy Mądrzak, zastępca dyrektora

Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. W tej sprawie z przedsiębiorcami

dwukrotnie spotykali się przedstawiciele Miasta. Oprócz rozwiązania problemu śmieciowego

przedsiębiorcy zobowiązali się również do usunięcia wszystkich drobnych niedociągnięć, na

które zwracano im uwagę. Radni chcieli wiedzieć jak się mają sprawy dotyczące przejęcia

terenu przez inwestora. Jerzy Mądrzak nie miał jednak w tej sprawie precyzyjnych informacji,

powiedział tylko, opierając się na materiałach prasowych, że z tego co mu wiadomo, właściciel

terenu robi wszystko, żeby wcześniej wypowiedzieć umowę, którą właściciele lokali mają

podpisaną do 2020 r.

Na koniec posiedzenia radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zasad

postępowania przy udzielaniu dotacji celowych, o których mowa w art. 22 ust. 4 ustawy o

bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych.
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